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ZAPYTANIE

Zwracamy się do Pana Prezydenta z zapytaniem związanym z wizją lokalną, którą przeprowadziła Rada 

Osiedla „Tysiąclecia" wraz z miejskimi służbami w dn. 18.11.2021 r. na terenie targowiska przy ul. Władysława IV. 

Zapytanie kierujemy wspólnie na prośbę Przewodniczącej Rady Osiedla, która o sprawie opowiedziała nam na 

dyzurze radnych w siedzibie RO „Tysiąclecia” w dn. 7.02.2022 r.

18 listopada 2021 r. członkowie Rady Osiedla wraz ze służbami miejskimi oraz Policją i Strażą Miejską 

przeprowadzili wizję lokalną na targowisku przy ul. Władysława IV. Również ja (B. Papiernik) wziąłem w tej wizji 

udział. Zostały z niej sporządzone wnioski, które zostały przekazane do Urzędu Miejskiego w listopadzie 2021 r.

Jak przekazała nam Przewodnicząca Rady Osiedla „Tysiąclecia” na dyzurze radnych w siedzibie RO w 

dn. 7.02.2022 r., do dziś nie otrzymała na to pismo żadnej odpowiedzi ze strony Urzędu Miejskiego. Tym samym, 

kierujemy zapytanie, jaki jest status odpowiedzi ze strony Ratusza na pismo skierowane przez p. Grażynę Kietrys 

i kiedy pani przewodnicząca otrzyma na nie odpowiedź.
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